
Referat styremøte SDJFF 05.03.2024 

 

Tilstede: Ørjan Evensen, Michael S. MarƟnsen, Per Hjalmar Nilssen, Tom W. PeƩersen, Kaia Norberg, 
Even Rognan, Gunhild Staksrud. 

Ikke møƩ: Daniel Y. Berntsen. 

1. Godkjenning av forrige møtes referat. 
a. Referatet ble godkjent. 

2. Jegerprøvekurs V/ Michael 
a. Kort oppdatering Ɵl styret – 3 påmeldte hiƫl, annonseres mer, legges ut på 

Instagram.                         

3. BudsjeƩ 2024 V/ Gunhild  
Noe diskusjon – korrigert versjon sendes senere.  

4. Statskog er bekymret for rekruƩering av storviltjegere. 
Teiger hvor Statskog ikke får felt…mulig 3-årsavtale 

a. Per Hjalmar mener vi bør satse på småvilt og rådyrjakt.  Elgjakt krever dyrt utstyr.  
b. Det er ønskelig at de som reiser Ɵl årmøtet på Flå henter info om tema der og 

forsøker å bygge relasjoner som vi kan bruke i videre arbeid med saken framover. 

5. Nesvang – forsamlingslokale omtalt i DT. 
Michael har vært på årsmøtet – det ble valgt nyƩ styre og han har flagget at vi kan være 
interessert i et samarbeid. 

6. Epost fra Norrøna consept store på Gulskogen senteret. 
Vi kan ikke sƟlle med kontaktperson mot Norrøna, Gulskogen, men vi er interessert dersom 
framvisning av medlemskort i buƟkken er Ɵlstrekkelig Ɵl å gi rabaƩer.  Ansvar for 
Ɵlbakemelding Ɵl Norrøna ble ikke avtalt. 

7. Epost fra NJFF om skilt om forbud mot torskefiske. 
Styret kan tar på seg å seƩe opp-ca 6 skilt. Per Hjalmar og Michael følger opp. 

8. Fuglemyr: 
a. Faktura for vår andel av leie har kommet. Per Hjalmar spør på møte torsdag om 

kostnaden normalt er så stor som årets faktura og mail for å sende logo. 
b. Ser ikke mulighet for å velge SDJFF når en kjøper adgangskort. 

9. Er vi klare Ɵl årsmøtet. 
a. Ingen innkomne saker pr møtedato (frist samme dag for 

medlemmer). 
b. Regnskap og årsrapporter. 
Regnskap Drammen er revidert.  Det samme med Svelvik.  Ellers er ikke alt klart ennå. 

c. Endre vedtekter  
På grunn av manglende oppmøte i interimstyret vedr fiskegruppe, går vi for å endre 
vedtekter slik at det blir 7 personer i styret.  Det er og ventes å forbli vanskelig å 
verve ressurspersoner Ɵl styre og annet arbeid i foreningen. 



 
10. Ting vi tar opp fra forrige møte: 

a. Fiskegruppe - Her trenger vi folk.  Vi forsøker å ta opp tema på ringerunde som vi 
deler mellom oss foran årsmøtet. 
 

b. KvinneakƟviteter. Kan også med fordel nevnes i ringerunden – og arbeides med 
framover 
 

c. Familie /barn. PoliƟaƩest for alle ordnes eƩer årsmøte. 
 

d. Vi må ta sƟlling Ɵl klubbvåpen. Ansvar; Michael.  Kjøp av et våpenskap 
innarbeides i budsjeƩ 2024 – kostnad 12 – 15.000 
 

e. Valgkomitearbeid. Alle forsøker moƟvere egnede kandidater Ɵl styreverv eller 
som ressurspersoner på det området den enkelt er interessert i. 

 


